
Referat fra lokalrådets årsmøde d. 19. april kl. 18.30 i Kursuscenteret, 
Skolegade i Thyregod. 
 

 

 

1. Valg af dirigent og referent.  

Svend Erik Nielsen blev valgt til dirigent og Jean Darly valgt til referent. 

 

 

2. Valg af 2 stemmetællere. 

Kenneth Fredslund Pedersen og Christian Fridmann.  
 
 

3. Lokalrådets beretning.  

   Beretningen er vedhæftet referatet. Referatet blev taget til efterretning.  
 
 

4. Behandling af indkomne forslag. 

Vivi Pedersen havde indsendt et forslag, men eftersom der ikke skulle stemmes om 
det, valgte vi at drøfte det under eventuelt.  
 
 

5. Forelæggelse af årsregnskab.  

Kirsten Welling fremlagde lokalrådets regnskab. Regnskabet blev godkendt på 
årsmødet (vedhæftet referatet). 
 
 

6. Valg til lokalrådet På valg:  

Ove Kristensen og Søren Sørensen ønskede at fratræde.  

Jørgen Schønemann blev genvalgt. Ny i bestyrelsen er Kirsten Welling  
 
 



7. Valg af 2 suppleanter for 1 år af gangen.  

Der var genvalg til vores to suppleanter, 1. Suppleant Ruben Fuglsang Hansen, 
 
2. Suppleant Bent Mortensen.  
 
 

8. Valg af 2 revisorer for 1 år ad gangen.  

Der var genvalg til vores to revisorer, Christian Dueholm og Bent Nielsen  
 
 

9. Eventuelt. 

Vivi Pedersen havde sendt en mail til lokalrådet med et forslag til årsmødet, som er 
korrekt modtaget. Vivi vil spørge om, hvad der sker med de almennyttige boliger, 
som Domea skal bygge på Solsortevej? 

Gerda Jørgensen, formand for teknisk udvalg i Vejle Kommune, var til stede på 
vores møde og kunne derfor svare på spørgsmålet.  

Det skyldes de høje priser på materialer, og derfor vil kvadratmeterprisen på de 
enkelte boliger overstige den grænse, der er for alment boligbyggeri. 

Gerda Jørgensen vil dog undersøge om der er en tidsbegrænsning i den aftale der 
er indgået mellem Domea og Vejle Kommune. 

Der var også debat om det gamle mejeri midt i byen. Lokalrådet vil undersøge 
muligheder i den kommende tid, for hvad sådan en bygning kan bruges til. 

Svend Erik Nielsen fortæller, at Bredsten havde en periode på seks år, hvor der var 
”tørke” i deres byggeri. Svend Erik har en del erfaring med byggerisager fra 
kommunen. Han stiller sig til rådighed for lokalrådet, så vi kan afsøge mulighederne 
for eventuelt at få gang i en privat investor.   

Mogens Kræmer havde sendt en e-mail til lokalrådet, hvor han ønskede at høre 
lokalråds holdning til et nyt boligområde ”Skovlunden 5” 

Gerda Jørgensen fra teknisk udvalg tog straks sagen, og ville bringe den videre til 
kommunen. Den omhandler en mulig tilkørselsvej til det (måske) nye boligområde. 

 


